
 

Jaarverslag Dorpsoverleg Lierop        2023 

 

Organisatie: De vergaderingen van het Dorpsoverleg vinden 4 keer per jaar plaats in de 

maanden maart, juni, september en december. De vergadering van juni is tevens 

jaarvergadering.  

De actie- en besluitenlijst van de vergaderingen worden verstuurd aan de bezoekers van de 

vergadering en worden gepubliceerd op Slaponline en op de website 

www.dorpsoverleglierop.nl 

In 2023 is een extra vergadering van Dorpsoverleg Lierop geweest op 24 oktober 2023. 

Aanleiding was dat de gemeente Someren plannen bekend maakte om een groot, regionaal 

bedrijventerrein te realiseren in Lungendonk. 

 

Samenstelling bestuur: Het algemeen bestuur bestaat uit 8 personen. Dit is inclusief het 

dagelijks bestuur wat bestaat uit de volgende 4 personen; 

Annette Wilde: voorzitter 

Mark Gofers: vicevoorzitter 

Tim Vullings: penningmeester 

Riet van den Hurk: secretaris 

 

Kennismaking College  

De vergadering van 8 maart wordt voorafgegaan door een kennismaking met het College. 

Aanwezig zijn  de wethouders van Doorn, Swinkels en Kusters. Zij lichten ieder hun 

portefeuille toe. Vanuit de vergadering wordt aandacht gevraagd voor  Wonen in Lierop, het 

geluidsscherm, fijnstof en de ontwikkelingen in het Buitengebied. 

 

 

Schaatsbaan Gildewijk 

Sinds enkele jaren wordt bij aanhoudende vorst  in de Gildewijk een schaatsbaan aangelegd. 

Een groep vrijwilligers regelt alle activiteiten rondom de realisatie van deze schaatsbaan. De 

gemeente staat welwillend tegenover dit initiatief en wil gemeentegrond hiervoor ter 

beschikking stellen maar wil uit oogpunt van mogelijke aansprakelijkheden de schaatsbaan 

formaliseren en afspraken schriftelijk vastleggen. Op verzoek van deze werkgroep is bekeken 

of  dit initiatief onder Dorpsoverleg Lierop kan komen te vallen. Uiteindelijk draagt het 

initiatief bij aan de leefbaarheid van Lierop in zijn geheel en is typerend voor de Lieropse 

http://www.dorpsoverleglierop.nl/


gemeenschapszin. Dit in lijn met de doelstellingen van het Dorpsoverleg. Hierdoor vallen de 

vrijwilligers onder de vrijwilligersverzekering en kunnen de ijsmeesters met de gemeente 

afspraken maken onder auspiciën van het Dorpsoverleg. Het Algemeen Bestuur heeft in de 

vergadering van 8 maart 2023 ingestemd om de ijsmeesters en schaatsbaan  als werkgroep onder 

Dorpsoverleg te laten vallen.   

 

 

Lierop 825 

Dorpsoverleg heeft een oriënterend gesprek gehad met het bestuur van Lierop 825. Lierop 825 

hebben zich behalve de taak als behouder van het erfgoed oorlogsherdenkingen nog veel meer taken 

op zich genomen. Duidelijk is de kwetsbaarheid van het bestuur (3 pers).  Lierop 825 geeft 

uiteindelijk aan dat het om juridische redenen afziet van aansluiting bij Dorpsoverleg. De viering van 

80 jaar bevrijding wordt nog door Lierop 825 groots aangepakt, met ondersteuning door 

Dorpsoverleg Lierop. 

 

Zwerfvuilophaaldag.  

Ruim 30 vrijwilligers hebben ervoor gezorgd dat er op 18 maart weer een succesvolle 

actiedag is gehouden.  
 

 

Omgevingsvisie 

De hoofdlijnen van het concept-omgevingsvisie  komen voor het grootste deel uit het 

bestaande gemeentelijke beleid. Dit wordt aangevuld worden met de inbreng vanuit de 

gemeenschap. De gemeente Someren heeft de inwoners, wijk- en dorpsraden actief 

benaderd om input te vragen voor deze omgevingsvisie.  Wim Steenbakkers is 

contactpersoon vanuit Dorpsoverleg Lierop. 

In Lierop hebben op 8 maart 2023 de straatgesprekken plaatsgevonden en op 15 juni heeft 

een terugkoppeling plaatsgevonden. Aandacht vanuit Lierop wordt gevraagd voor de 

recreatie ontwikkelingen. Eind 2023 is de concept-omgevingsvisie gereed en samen met 

Lierop Leeft heeft Dorpsoverleg hierop enkele zienswijzen ingediend.  

 

 

 

 

 

Geluidsscherm A67: Op 19 oktober 2021 is er een informatieavond verzorgd door de 

gemeente waarin de stand van zaken van het geluidsscherm wordt besproken. Het streven 

om in 2022 de schop in de grond te krijgen is niet gelukt. Afgesproken is dat wij van 4 keer 

per jaar een update vragen naar de stand van zaken. Uit de laatste updates blijkt dat de 

gronden nog niet zijn verworven en dat de ze naast het grondwervingstraject ook nog bezig 

zijn met vergunningen (detail)engineering en het contracteren van een aannemer.  

In 2023 loopt het verwervingstraject nog steeds. Er wordt een onteigeningstraject ingezet 

wat waarschijnlijk nog 3 jaar gaat lopen. De gemeente Someren gaat de uitvoering van het 



geluidsscherm gefaseerd uit voeren. Eerst de ca 1.000 meter en op een later tijdstip de ca. 

250 meter (daar waar ze afhankelijk zijn van onteigening van gronden. 

 

 

 

Ontwikkeling Buitengebied / Otterdijkseweg/werkgroep beeldbepaling 

Dorpsoverleg Lierop wil met haar achterban in gesprek gaan hoe om te gaan met de 

ontwikkeling van het Buitengebied. Aanleiding hiervan zijn de (voorgenomen) 

ontwikkelingen in het gebied rondom Otterdijk en de bouw van ruimte-voor-

ruimtewoningen in de diverse gehuchten.  Hiervoor is het belangrijk te weten op basis van 

welke visies en beleidsafspraken zijn gebaseerd. Een gesprek met de betreffende 

ambtenaren is gepland in januari 2023. Ontwikkelingen op Otterdijk hebben geleid tot de 

samenstelling van de werkgroep Beeldbepaling met als doel te komen tot een interactieve 

discussie over hoe om te gaan met het buitengebied van Lierop.  De werkgroep concludeert 

dat er eerst zicht moet zijn op welk gemeentelijk beleid of visie het buitengebied zich 

ontwikkelt.  

Hiervoor is een afspraak gemaakt met Koen Staals en Jeroen Merkx. Deze bijeenkomst is op 

9 januari geweest en zijn de beleidskaders en de ontwikkelingen Otterdijk besproken. De 

stand van zaken is dat er diverse,  soms tegenstrijdige belangen een rol spelen en er diverse 

opties mogelijk zijn. In september liggen er vergunningsaanvragen voor een Plan 

Paardenhouderij en Varkenshouderij. De werkgroep Beeldbepaling houdt de ontwikkelingen 

in de gaten. 

 

Plaatsing SID’s 

Sven Nieuwerth, gemeente Someren heeft vraagt de vergadering input waar zowel binnen 

als buiten de bebouwde kom SID’s geplaatst moeten worden. Er worden vanuit de 

vergadering een 8-tal locaties aangemeld.  De SID’s zijn inmiddels geplaatst. 

 

 

Convenant Dorps- en wijkraden.  

De procedure rondom het Convenant Dorps- en Wijkraden is officieel vastgesteld en 

ondertekend.  

 

 

Voetpad Heesvenstraat:  

Voor de realisatie van fase 2 Otterdijkseweg – Laan ten Boomen is de gemeente afhankelijk 

vangronden van derden. Deze zijn in 2023 nog niet verworven. 

  

Kruispunt Hogeweg Steemertseweg 

Al in 2017 heeft Dorpsoverleg Lierop bij de gemeente een signaal afgegeven dat er een 

probleemsituatie is op de kruising Hogeweg/Van Dongenstraat/Laan ten Boomen met name 

de doorstroming van het verkeer op de Hogeweg. De gemeente is er destijds mee aan de 

slag gegaan maar er is nooit een plan of uitvoering van gekomen. Navraag bij de gemeente 



leert dat het destijds wel ter sprake is gekomen maar is blijven liggen. Er staat ook niks op de 

rol. De betreffende ambtenaar neemt deze in zijn periodiek overleg. 

Gemeente Someren geeft aan dat de aanpak van het kruispunt wellicht gecombineerd gaat 

worden met de aanleg van een voetgangersoversteekplaats in de Van Dongenstraat en de 

aanpak van de laan te Boomen. Beide aanpassingen zijn onderdeel van het Mobiliteitsplan.  

Verder wordt bekeken naar het hemelwaterriool in combinatie met herbestrating.  

We vragen ieder kwartaal een update bij de gemeente Someren. 

 

Hogeweg 

De aanpak Hogeweg maakt onderdeel uit van het Mobiliteitsplan. Een deel van de 

maatregelen is in 2022 gerealiseerd. Het plan om  verlengde van de Hogeweg (parallel aan 

de A67) aan te pakken wordt 2024. Dit in combinatie met ander grootschalig 

asfaltonderhoud. De Hogeweg wordt verbreed tot in totaal 4,7 m. door bermbeton aan te 

brengen. Er komt op 3 of 4 plekken een drempel om het verkeer af te remmen. 

 

Heksenroute 

Stichting Nationaal Heksenmonument organiseerde een landelijke herdenkingsactie op 

plekken in Nederland waar vermeende “heksen” werden verbrand of geëxecuteerd. Voor de 

Peel was dit deze in Mierlo waar vroeger kasteel Mierlo stond. Het plan is om op de 

heksenroute monumenten te plaatsen om deze “heksen” te herdenken. Het lijkt erop dat de 

route door Lierop loopt. Onduidelijk is of de gemeente Someren herin participeert. 

 

Super Lierop 

Na een gesprek van Lierop Leeft/Dorpsoverleg met Spar en een artikel in het ED heeft G. 

Slegers zich gemeld als potentiële overnamekandidaat. Per 1 januari 2024 heeft hij de Spar 

overgenomen van Jan en Helmie.  

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Jaarverslag De Vurherd 2023 

 

In 2023 hebben we gemerkt er andersoortige activiteiten gaan plaatsvinden. 
Activiteiten die in eerdere jaren misschien bij van Oosterhout gepland zouden zijn. 
Dit zorgt ervoor dat we vanuit de Vurherd nauwlettend in de gaten houden hoe onze rol hier 
in moet zijn en wat De Vurherd voor het dorp kan en moet betekenen. 
Naast alle normale activiteiten heeft in 2023 voor het eerst de carnaval met zijn volledig 
programma in De Vurherd plaatsgevonden. Waarbij de samenwerking prima is verlopen.  
 
Ook een mooie samenwerking van gebruikers van de Vurherd was die tussen A Capella en 
Stage Fright, wat resulteerde in een mooie en goed bezochte avond. 
Ook waren we voor het eerst het middelpunt van bekend Nederland met de start en finish 
van ‘de tour van de ongeschoren benen’. Wat zowel publicitair als financieel een mooie 
activiteit was.  
Daarnaast had een van onze grootgebruikers, de Fanfare, een fantastische avond in elkaar 
gezet met een combinatie van drinken, eten en muziek. 
 
Tot slot hebben wij een start gemaakt om wat levendigheid op de zondagmiddag te creëren 
door een wintercafé te starten. Waarbij het grote doel was om gezellig met een speciaal 
biertje en wat muziek, samen te komen kletsen. 
Kortom; 2023 was voor de Vurherd een mooi jaar, waar we onze mogelijkheden verder 
afgestemd hebben op de vraag vanuit het dorp. 
 
Jan-Willem Neervens 
Voorzitter Beheersgroep de Vurherd 
 

 

 

 

 
 


